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COMISSIÓ DELNOMENCLÀTOR
de 21 d’octubre de 2020

A la ciutat de l'Hospitalet de Llobregat, essent les 11:30 h del dia vint-i-ú d’octubre de 2020
es reuneixen de forma telemàtica per causa de la pandèmia COVID-19 els membres que
integren la Comissió per l’estudi del Nomenclàtor, sota la presidència del Sr. Cristian Alcázar
Esteban, tinent d’alcaldia de l’Àrea d’Espai Públic, Habitatge, Urbanisme i Sostenibilitat
d’aquest Ajuntament, d’acord amb la Resolució número 10942/2019, de 16 de desembre,
de modificació de la composició d’aquesta Comissió.

Actua com a secretaria, suplent, la lletrada Carme Vila Requesens, d’acord amb la resolució
esmentada.

La relació dels membres que assisteixen, que excusen la seva assistència i que no assisteixen
és la següent:

MEMBRE CONDICIÓ

SÍ ASSISTEIX /
EXCUSA ASSISTÈNCIA /

NO ASSISTEIX

Sra. Mónica Claver Sánchez
Tècnica de gestió, responsable del programa de 
servei
d’Imatge Corporativa i Relacions Externes

Sí assisteix

Sra. Sandra Garcia Marín Redactora del Gabinet de Premsa Sí assisteix

Sra. M. Carmen García-Calvillo
Moreno

Cap de servei del Gabinet d’Alcaldia i Open Data Sí assisteix

Sr. Jordi Ferrer Pumareta
Tècnic d’Informació  Territorial  de  l’Agència  
de
Desenvolupament Urbà

Sí assisteix

Sr. Josep María Solias Aris Cap de secció de Patrimoni Cultural Sí assisteix

Sr. Juan Mediavilla Lozano Cap de servei de Mobilitat i Via Publica Sí assisteix

Sra. M. Creu Prieto Manzanares Cap de servei de Participació Ciutadana No assisteix

Sra. Blanca Atienza Gatnau
Directora de serveis de l’àrea d’Espai Públic,
Habitatge
Urbanisme i Sostenibilitat

No assisteix

Sr. Gustavo Ruiz Gómez Cap de servei de Sistemes d'Informació Territorial Sí assisteix

Sra. M. José Minguez Vesperinas Cap de servei d’Urbanisme i Activitats Sí assisteix
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Sra. Pilar Salvatella En representació del Centre d’Estudis de
l’Hospitalet

Sí assisteix

Sra. Maria Roig Riera
Coordinadora de dinamització i assessorament
lingüístic del Centre de Normalització
Lingüística de
l’Hospitalet

Sí assisteix

Hi són presents, per tant, la majoria dels membres de la Comissió del Nomenclàtor, els quals
van ser designats mitjançant la resolució a dalt esmentada.
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La sessió ha estat convocada1 amb el següent ordre del dia (s’indica al costat de cada punt la pàgina
on es tracta dins d’aquesta acta):

1. Constitució de la renovada Comissió del Nomenclàtor .............................................................. 3

2. Memòria dels treballs de la Comissió del Nomenclàtor ............................................................. 3

3. Temes pendents .......................................................................................................................... 4

A. Nomenclàtor d’equipaments .............................................................................................. 4

B. Nomenclàtor de carrers ...................................................................................................... 5

i. Canvis de noms existents .................................................................................................... 5

ii. Assignacions pendents de noms a espais sense nom oficial ............................................... 6

iii. Altres assignacions de noms a espais sense nom oficial ..................................................... 8

C. Plaques de carrers............................................................................................................. 19

D. Ordenança del Nomenclàtor i Reglament ........................................................................ 19

E. Web del nomenclàtor i temes relacionats........................................................................ 20

4. Peticions pendents .................................................................................................................... 20

5. Precs i preguntes ....................................................................................................................... 20

S’afegeix, a continuació, el desenvolupament de l’acte.

1
Encara que a la convocatòria enviada els punts 3.B.i i 3.B.iii hi apareixien intercanviats, en aquesta

acta els enumerem d’aquesta manera, doncs va ser en aquest ordre amb què es va desenvolupar la reunió.
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1. Constitució de la renovada Comissió del Nomenclàtor

Comença la sessió, a les 11:30 h del dia 21 d’octubre de 2020, prenent la paraula el president de la
Comissió, el Sr. Cristian Alcázar Esteban, qui dona la benvinguda a tots els assistents, membres que
integren la renovada Comissió del Nomenclàtor, designats en virtut per Decret de l’Alcaldia
Presidència 10942 de 16 de desembre de 2019, havent estat constituït el nou consistori com a
resultat de les darreres eleccions municipals.

Seguidament es procedeix a debatre sobre els temes que figuren a l’ordre del dia.

2. Memòria dels treballs de la Comissió del Nomenclàtor

Pren la paraula el Sr. Gustavo Ruiz Gómez, qui informa als assistents que juntament amb la
convocatòria de la reunió, tramesa per correu electrònic, ha estat lliurada la següent documentació:

- Memòria dels treballs de la Comissió del Nomenclàtor 2016-2020.

- Notes sobre l’ordre del dia per a la reunió.

- Llista de Noms de Reserva.

Els membres assistents manifesten que l’han rebuda.

El Sr. Ruiz explica que la memòria complementa la lliurada durant l’última reunió de la Comissió (21
de maig de 2019), abans de les últimes eleccions municipals, amb tot allò ocorregut des d’aleshores
fins a l’actualitat que té a veure amb el nomenclàtor i la numeració.

La Comissió l’aprova per unanimitat.
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3. Temes pendents

La secretària passa la paraula al Sr. Ruiz qui comenta la idoneïtat de resseguir el contingut del
document de notes esmentat, cosa que s’accepta i , així, es procedeix.

A. Nomenclàtor d’equipaments

Es presenten els dos punts següents i s’acorda el que s’indica:

 Proposta d’anomenar l’edifici dels Mitjans de Comunicació Francesc Casbas, que prové

d’una moció aprovada al Ple de 23 de febrer de 2016, que per un problema relacionat amb

un període entre comissions, no es va tractar:

o La Comissió l’aprova per unanimitat.

 Proposta de crear un Nomenclàtor d’Equipaments.

o Per a aquest fi, el Sr. Ruiz explica la idoneïtat de crear un grup de treball per construir

un nomenclàtor d’equipaments, de manera similar a com es va treballar en

comissions passades l’actual nomenclàtor de carrers. Tindria per missió:

- Definir una llista de classificació dels equipaments.

- Construir la llista d’equipaments municipals classificada, amb els seus noms,

si en tenen.

- Proposar noms per als equipaments sense nom, o canvis per alguns que així

es pugui decidir.

- Aquesta feina hauria d’estar enllestida el 2022 (que és l’anterior a

l’acabament del període de la renovada CN).

- I, eventualment, el grup hauria de recopilar el significat dels noms i/o la

història dels equipaments.

o S’ofereixen per a formar part del grup el Sr. Solias, la Sra. Garcia. I, posteriorment, la

Sra. García-Calvillo, que proposa que l’Àrea d’Alcaldia-Presidència hi hauria d’estar

representada, encara que estima que fora millor que hi fos la membre representat

del servei d’Imatge Corporativa i Relacions Externes. La Sra. Mònica Claver accepta la

proposta, però la Sra. García-Calvillo s’ofereix a col·laborar si calgués.

o Es comunica als membres la necessitat de recollir, cadascú dins de les seves àrees, la

informació necessària per començar a construir el Nomenclàtor d’Equipaments.

o La Comissió l’aprova per unanimitat la creació del grup de treball, la formació per les
persones indicades, tot indicant que resta oberta la incorporació de qualsevol altre
membre que en el futur ho desitgi, i demanar a les àrees la informació necessària per
començar a construir el Nomenclàtor d’Equipaments.
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B. Nomenclàtor de carrers

El Sr. Ruiz presenta cadascuna de les següents propostes i es prenen els acords que s’hi indiquen.

i. Canvis	de	noms	existents

Les propostes tractades pendents de decisió respecte a canvis de noms existents van ser:

 601          La Comissió del Nomenclàtor va acordar en anteriors sessions que el nom

carrer de Gonçal Pons s’ha de canviar2. Tanmateix, el procés participatiu al Consell del

Districte III per escollir una de dues propostes enviades per la Comissió no va validar cap

d’elles3. Es tracta el problema de l’afectació del futur canvi de nom al carrer per als

habitatges i locals existents i que s’hi estan construint. El Sr. Ruiz recorda que el Consell de

Districte III ja havia estat informat d’aquesta necessitat durant la reunió en què no va validar

cap proposta de les presentades.

 024     Es present, de nou, la proposta de canvi del nom de la plaça de la Llosa per

Miquel Martí i Pol, realitzada per l’Associació de Veïns de Sanfeliu i la Comissió de Festes de

Sanfeliu. També es recorda que aquesta proposta ja va ser tractada com a resultat dels

acords del Consell de Districte I de 2013. En una reunió anterior de la Comissió del

Nomenclàtor ja es va decidir no acceptar-la, entre altres raons, perquè a la pròpia proposta

de 2013 ja s’hi indicava que no era una proposta que agradés a tot el Consell de Districte I i

perquè la Comissió ja va decidir reservar el nom proposat per a un altre espai (per exemple,

de l’anomenat Districte Cultural) en el futur. S’esmenta la possibilitat que el resultat d’aquell

acord no hagués estat comunicat als peticionaris.

La Comissió acorda:

 Deixar per a una propera reunió la presa de decisió respecte a la proposta de nom que

caldrà passar al Consell de Districte III, ja que la cap de servei de Participació Ciutadana no va

poder assistir a aquesta reunió.

 Comunicar a l’Associació de Veïns de Sanfeliu i la Comissió de Festes de Sanfeliu la decisió

respecte al canvi de nom proposat.

2
Durant les reunions de 17 d’abril de 2018, de 25 de juliol de 2018 i 22 d’octubre de 2018.

3
A l’Informe sobre el procés participatiu dut a terme als Consells de Districte envers diverses

propostes de canvis, modificacions i noms per espais innominats del Nomenclàtor, signat per la cap de servei
de Participació Ciutadana el 16 de juliol de 2018, consta que durant la sessió del 27 de juny de 2018 el Consell
de Districte III va presentar una abstenció significativa a la votació per escollir una de les dues propostes per
substituir el nom del carrer de Gonçal Pons. Només es van comptabilitzar 4 punts a favor de carrer de
l’Esperanto i 3 punts a favor de carrer de la Pau, del màxim de 48 punts possibles (16 votants x 3 punts
màxims/votant).
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ii. Assignacions	pendents	de	noms	a	espais	sense	nom	oficial

Les propostes tractades pendents de decisió respecte a assignació de nom a espais sense nom oficial
van ser:

031 DISTRICTE I Sant Josep ACCEPTADA

Jardins del 28 de juny

Propostes de grups polítics i entitats ciutadanes

Proposta d’assignació del nom jardins del 28 de juny per a la zona verda que actualment existeix al
final i l’oest del carrer del Canigó i que s’ampliarà entre els futurs edificis de l’illa delimitada per
l’avinguda de Josep Tarradellas i Joan, l’avinguda de Ventura Gassol, l’avinguda de Vilafranca i el
carrer del Canigó quan s’executi el planejament urbanístic vigent

La Comissió del Nomenclàtor va recollir i acceptar la proposta del nom (reunió de 17 d’abril de 2018)
i que fos per a un espai similar al tipus jardí (reunió del 25 de juliol de 2018). El nom, que es va
incloure a la Llista de Noms de Reserva, està relacionat amb el dia de commemoració de
l’alliberament LGBT+, anteriorment dit LGTBI, fins i tot, amb altres lletres. Va arribar el 2018 des de
diverses entitats ciutadanes i grups polítics i, el 26 de juny de 2018, el Ple de l’Ajuntament va
aprovar una moció relacionada.

El Sr. Ruiz recorda una proposta del nom de jardins de Josep Janés per a aquest espai, realitzada pel
Sr. Joan Camós en nom del Centre d’Estudis de l’Hospitalet, relacionada amb el nom de l’escola que
delimita l’espai pel sud-oest. El Sr. Alcázar considera la conveniència de no repetir noms per a
espais, encara que estiguin utilitzats per a equipaments, perquè d’aquesta manera ja està reconegut
la persona o el fet. El Sr. Solias, la Sra. García-Calvillo, el Sr.Ferrer i la Sra. Roig també manifesten el
mateix.

La Comissió accepta la proposta d’un únic nom: jardins del 28 de juny.
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091 DISTRICTE V Can Serra ACCEPTADA

Plaça d’ALPI

Proposta de l’Asociación ALPI

Proposta d’assignació del nom plaça d’ALPI (la inclusió del mateix dins de la Llista de Noms de
reserva ja va estar acordada per la Comissió el 21 de maig de 2019) per a l’espai situat a tocar de
l’entrada al Metro de la L1 – Just Oliveras i del pont de ferro sobre les vies de la Renfe, molt a prop
d’on l’Asociación ALPI desenvolupa la seva tasca social envers persones amb discapacitat
intel·lectual.

La Comissió accepta la proposta.
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iii. Altres	assignacions	de	noms	a	espais	sense	nom	oficial

Les noves propostes tractades respecte a assignació de nom a espais sense nom oficial van ser:

011 DISTRICTE I Centre ACCEPTADA

Jardins de Maria Miret
Jardins de Jaume Huguet

Proposta de la Comissió del Nomenclàtor

Proposta d’assignació d’un nom sense concretar per a la zona verda que fins a 2018 pertanyia al
terme municipal de Cornellà de Llobregat, on eren anomenats jardins de la Pau, i actualment al
terme municipal de l’Hospitalet de Llobregat.

El Sr. Ruiz recorda l’existència del topònim Pau existent a l’Hospitalet (passatge de la Pau al barri del
Centre) i proposa que fora bo trobar un nom diferent, cosa que defensen el Sr. Solias i el Sr.Alcázar.

Aleshores es fan una sèrie de propostes de noms existents a la Llista de Noms de Reserva; que
conclouen amb l’acceptació per part de la Comissió de dos, dels quals, el Sr. Solias aporta informació
que dona suport a la idoneïtat d’ambdós noms per a aquest espai:

 Maria Miret: [LNR-18], que fa referència a una hospitalenca de naixement que va residir
també a Cornellà, a Can Mercader i que no era exactament música com s’havia explicat.

 Jaume Huguet: [LNR-13], que fa referència a dues persones, pare i fill, ambdós pintors, als
quals se’ls atribueixen alguns dels retaules de l’antiga església de Santa Eulàlia de Mèrida,
que es conserven al Museu de L’Hospitalet.

La Comissió accepta la proposta, que inclou decidir entre dues opcions.
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021 i 022 DISTRICTE I Sanfeliu ACCEPTADA

Jardins de les Oliveres i jardins dels Til·lers

Proposta de l’Associació de Veïns de Sanfeliu i la Comissió de Festes de Sanfeliu

Dues propostes relacionades entre si d’assignació dels noms jardins de les Oliveres i jardins dels
Til·lers per a les dues zones verdes, pendent d’execució, al costat oriental dels nous blocs d’edificis
de la zona anomenada Porta Sanfeliu, al sud de l’avinguda de l’Electricitat, i entre el carrer de
Sanfeliu i el carrer de l’Estronci.

A la documentació presentada per a la reunió hi consta que cal afegir prèviament aquests dos noms
Llista de Noms de Reserva.

El Sr. Alcázar comenta el seu acord amb les propostes i que fora bo que, quan s’urbanitzin les zones,
a cadascuna d’elles hauria d’haver-hi arbres del tipus que l’anomenen, de manera anàloga a com hi
ha moreres als propers jardins de les Moreres.

La Comissió accepta les dues propostes i acorda que es facin les gestions perquè als futurs jardins hi
hagi oliveres i til·lers, respectivament.
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023 DISTRICTE I Sanfeliu ACCEPTADA

Passeig de Can Buxeres

Proposta de l’Associació de Veïns de Sanfeliu i la Comissió de Festes de Sanfeliu

Proposta d’assignació del nom passeig de Can Buxeres per a l’espai que connecta el carrer de
l’Estronci amb el Camp Municipal de Futbol Can Buxeres, dins de l’àmbit del parc de Can Buxeres.

El Sr. Ruiz explica que aquesta proposta podria considerar-se sense sentit perquè l’espai ja en té
nom; malgrat això, afegeix que dins del mateix parc de Can Buxeres també existeixen altres
topònims (camí de la Fonteta i camí del Torrent de Can Nyac) que fan referència a parts seves. A
més, per ser una proposta de les entitats del barri per a una part del parc clarament diferenciada no
veu problema en acceptar-la.

La Comissió accepta la proposta.
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131 i 132 DISTRICTE I Centre (Ctra. del Mig) ACCEPTADA
[LNR-18] Carrer de .Maria Miret

[LNR-106] Carrer de Dolors Monserdà
[LnR-23] Carrer de Rosa Crexells

[LNR-108] Carrer de Maria Cambrils
[LNR-39] Carrer d’Aurora Bertrana

[LNR-110] Carrer de Maria-Mercè Marçal
[LNR-55] Carrer de Mary Shelley

[LNR-114] Carrer de Simone Weil
[LNR-61] Carrer de Simone de Beauvoir

[LNR-110] Carrer de Teresa Mañé
[LNR-64] Carrer de Virgínia Wolf

Proposta de la Comissió del Nomenclàtor

Proposta d’assignació de noms per a dos espais que apareixeran a l’interior de l’actual illa delimitada per 
l’avinguda del Carrilet, l’avinguda de la Fabregada, el carrer del Cobalt i l’avinguda de Pau Casals.

A la documentació presentada per a la reunió es proposa la conveniència d’elecció de noms de dones, en 
primer lloc, i relacionats amb el món de la Cultura, en segon lloc, perquè l’espai està dins de l’àmbit de
l’anomenat Districte Cultural.

La Sra. García-Calvillo planteja si utilitzar noms de dones només per a espais poc significatius és un
reconeixement. Es comenta, però, que no és el cas d’aquests espais del Districte Cultural.

Aleshores, els membres i el president de la Comissió estan d’acord el plantejament proposat, però
decideixen ampliar els noms escollits inicialment (un únic nom de dona per a cada espai, Maria Miret i Rosa 
Crexells, respectivament) amb tots els de dones relacionades amb la Cultura i que no estiguin utilitzats, de la 
Llista de Noms de Reserva. El Sr. Solias que al Consell de Districte arribin les propostes amb informació
biogràfica perquè puguin decidir amb millor informació.

La Sra. Salvatella proposa inicialment el nom de Marta Balletbò-Coll per ser dona hospitalenca del món de la 
direcció cinematogràfica, però el fet d’estar viva implica que no es pot utilitzar com a topònim perquè
l’Ordenança del Nomenclàtor ho impedeix.

La Comissió accepta la proposta de què els Consell de Districte I escolli un nom per a cada espai a partir de la 
llista indicada i amb la informació aportada.
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051 i 052 DISTRICTE II Collblanc NO ACCEPTADA

Jardins/placeta de ? i placeta de ?

Proposta de la Comissió del Nomenclàtor

Proposta d’assignació de noms sense determinar per a les petites zones verdes, d’uns 575 m2, no
executada (051) i zona 18 d’espai públic, d’uns 416 m2, ja executada (052), a ambdós costats del
carrer d’Albiol, a tocar de l’avinguda del Torrent Gornal.

El Sr. Alcázar és de l’opino que no és necessari mantenir aquesta proposta actualment per les
característiques de les dues zones.

La Comissió considera NO mantenir la proposta.
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053 DISTRICTE II Collblanc NO ACCEPTADA

Jardins/placeta de ?

Proposta de la Comissió del Nomenclàtor

Proposta d’assignació d’un nom sense determinar per a la petita zona verda, d’uns 675 m2, no
executada, a la cantonada sud-oest de l’encreuament del carrer de Torns amb el carrer de
Vallparda.

Alguns membres es manifesten de manera similar al casos 051 i 052 anteriors.

La Comissió considera NO mantenir la proposta.

053
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101 DISTRICTE V Pubilla Cases (Can Rigal) ACCEPTADA

Carrer de Sant Mateu

Proposta de la Comissió del Nomenclàtor

Proposta d’assignació del nom carrer de Sant Mateu per a l’espai que és la continuació del carrer de
Sant Mateu (d’Esplugues de Llobregat) quan entra a l’Hospitalet de Llobregat, des de l’oest i des del
nord del nou Centre Comercial Finestrelles.

La Comissió accepta la proposta.

101
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102 DISTRICTE V Pubilla Cases (Can Rigal) ACCEPTADA

Carrer dels Jocs Olímpics

Proposta de la Comissió del Nomenclàtor

Proposta d’assignació d’un nom sense determinar per a l’espai que és la continuació cap al sud-oest
del vial que Barcelona anomena carrer de Carles Ferrer Salat, que separa els terrenys del
poliesportiu L’Hospitalet Nord i adjacents (a l’oest) de les zones verdes edificacions planificades i
previstes (a l’est).

Després d’analitzar la llista de noms de reserva es proposa i s’accepta el nom de carrer dels Jocs
Olímpics (LNR-28), ja que l’esmentat poliesportiu va estar relacionat amb aquest esdeveniment,
mentre que el nom que fa servir Barcelona no té cap relació amb l’Hospitalet.

La Comissió accepta la proposta.

102
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104 i 105 DISTRICTE V Pubilla Cases (Can Rigal) ACCEPTADA

Parc de Can Rigal

Proposta de la Comissió del Nomenclàtor

Proposta d’assignació del nom parc de Can Rigal per al conjunt de zones verdes encara no
executades, entre l’actual parc de Can Rigal i la carretera de Collblanc, situades al nord i a l’oest de
la masia homònima, encara que estiguin separades per l’avinguda de Manuel Azaña.

La Comissió accepta la proposta.

104

105
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151 DISTRICTE VI Bellvitge (la Marina) ACCEPTADA

Camí de ... ?

Proposta de la Comissió del Nomenclàtor o de qui es decideixi

Proposta d’assignació d’un nom sense determinar per al camí de mota al marge esquerre del riu
Llobregat, aigües avall, que a l’Hospitalet no té nom.

El Sr. Ruiz recorda als membres que, durant el procés de participació ciutadana de 2018 relacionat el
nomenclàtor, el Consell de Districte VI no va validar les propostes enviades per la Comissió. A més,
l’esmentat Consell va suggerir, com a exemple, la possibilitat d’engegar un procés participatiu a les
escoles per escollir-ne el nom. Es recorda, a més, que aquest espai riberenc no és “únicament” del
districte VI. La Sra. García-Calvillo i altres membres donen suport a aquest suggeriment.

El Sr. Solias remarca la importància d’intentar mantenir la toponímia local. Per ajudar, el Sr. Ruiz
proposa aportar informació cartogràfica antiga i altra informació perquè tinguin més dades.

La Comissió accepta la proposta de passar a participació ciutadana un procediment similar a aquell
que va donar com a resultat el nom de plaça de l’UNICEF, afegint la informació d’ajuda necessària.
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152 DISTRICTE VI Bellvitge (la Marina) ACCEPTADA

Parc de ... ?

Proposta de Participació Ciutadana

Proposta d’assignació d’un nom que ha estat escollit per un procés participació per al futur parc
situats al voltants de les masies de Cal Trabal, Cal Masover Nou i Ca l’Esquerrer a la zona de la
marina hospitalenca, delimitada per la carretera del Mig, el carrer d’Arquimedes, la travessia
Industrial, el carrer de la Feixa Llarga i les infraestructures viàries situades entre l’avinguda de la
Granvia de l’Hospitalet, la ronda del Litoral i la ronda de Dalt.

Es comenta que es desconeix el resultat del procés de participació esmentat, encara que se sap que
es va escollir un nom. Malgrat s’intenta durant la reunió consultar el resultat, no s’arriba a tenir la
informació; però sí s’indica que aquest procediment va ser un que va estar obert a tota la
ciutadania.

La Comissió no pren cap acord al respecte d’aquesta proposta, per manca de coneixement del
resultat i caldrà tractar-ho en una propera reunió, durant la qual la cap de servei de Participació
Ciutadana n’informi.
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C. Plaques de carrers

S’informa a la Comissió sobre l’inventari de plaques de carrer actual. A la Memòria hi consta
informació relacionada i s’afegeix que durant l’estiu de 2019 han estat substituïdes les plaques
corresponents a espais que al nomenclàtor actual han canviat de nom significativament respecte de
l’anterior.

Així mateix, s’informa que per al canvi massiu per adequar les plaques a l’Ordenança del
Nomenclàtor s’està pendent de dotació pressupostària.

La Comissió resta assabentada d’aquest punt.

D. Ordenança del Nomenclàtor i Reglament

El Sr. Ruiz recorda als assistents que aquesta Comissió es regeix per l’Ordenança del Nomenclàtor,
vigent des de la seva aprovació l’any 2006; que incorpora unes normes bàsiques d’actuació; en
absència d’un reglament que reguli i determini les normes del seu procediment. També recorda que
la secretària de la Comissió va presentar durant l’anterior mandat una proposta de Reglament que
cal acabar d’estudiar per poder aprovar-lo. I, finalment, que caldria revisar l’Ordenança vigent per
adequar-la a les necessitats actuals respecte a alguns punts; per exemple el procediment per a
assignar noms a equipaments o el relacionat amb l’acceptació de propostes per ser tractades durant
les reunions.

Per a tot això, proposa crear un grup que estudiï aquests temes per poder portar-los i tractar-los en
futures reunions. Ja que no hi ha voluntaris inicials, el Sr. Alcázar comenta que el Sr. Ruiz hauria de
formar-ne part o encarregar-se’n.

La Comissió acorda treballar en un grup una proposta de reglament per arribar a aprovar-la, revisar
l’ordenança actual, i que el Sr. Ruiz se n’encarregui de gestionar-ho amb l’ajuda posteriors dels altres
membres o personal que s’hi ofereixi o es necessiti.
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E. Web del nomenclàtor i temes relacionats

Es fa un petit resum dels treballs que s’estan portant a terme per publicar al web 
municipal la informació relacionada amb la Comissió del Nomenclàtor i la del Llibre 
del Nomenclàtor. Quant a aquest últim, el Sr. Ruiz informa que ja està en fase de 
finalització de la maquetació i la necessitat futura de poder presentar el resultat.

La Sra. García-Calvillo trasllada al Sr. Ruiz els seu agraïment per la feina efectuada i el 
Sr. Ruiz respon dient que l’agraïment és mutu donades les aportacions i
col·laboracions generals per al producte final realitzades, sobretot, durant 2017 i 
2018, tant per part dels membres de la Comissió actual com de l’anterior, sense 
oblidar l’aportació específica en alguns temes d’alguns dels presents (el Sr. Solias, la 
Sra. Garcia i la Sra. Roig) i altres que no ho estan (el Sr. Joan Camós i el Sr. Josep 
Maria Valero, ambdós del Centre d’Estudis de l’Hospitalet, i la Sra. Laura Marí, del 
Centre per a la Normalització Lingüística de l’Hospitalet).

La Comissió resta assabentada d’aquest punt.

4. Peticions pendents

El president pren la paraula i passa a informar d’una petició arribada a la Comissió 
amb posterioritat de la confecció de l’ordre del dia. Concretament fa esment a la
instància presentada per l’Asociación Andaluza Centro Cultural Recreativo Amigos de 
Santa Eulalia perquè algun equipament municipal del barri de Santa Eulàlia porti el 
nom de José María García-Calvillo, qui va ser president de l’entitat esmentada i
persona estimada i de reconeguda trajectòria dedicada a la tasca veïnal i
associativa, tant al barri com al municipi, de prop de 50 anys. El president de la 
comissió destaca, a més, algunes de les característiques; entre les quals la relació 
amb el món de l’esport. Els membres de la Comissió accepten la proposta i es deixa 
per a una propera reunió la decisió de l’equipament que podria portarel seu nom.

El Sr. Ruiz comenta l’existència d’una altra petició relacionada amb el nom Llibertat 
d’Educació, de la qual, però, no ha pogut recuperar més informació. Es comenta que 
la presa de decisió al respecte es deixa per a una futura reunió.

La Comissió accepta la proposta d’anomenar un equipament municipal, al barri de 
Santa Eulàlia, amb el nom de José María García-Calvillo. També, la Comissió deixa per 
a una propera reunió la decisió d’escollir l’equipament que portarà el seu nom i de 
tractar una petició relacionada el nom Llibertat d’Educació.

5. Precs i preguntes

Es procedeix a l’obertura del torn obert de paraula sense que es formuli cap
intervenció per partdels assistents.

I no havent més assumptes a tractar, el president agraeix l’assistència dels membres i 
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dona per acabada la sessió, a les 13:00 hores, del dia indicat a l’encapçalament, de la 
qual s'estén la present acta que firmen les persones que exerceixen les funcions de 
Presidència i Secretaria substituta de la Comissió
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